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O "Grajewianach" w Radiu PIK

Po takim komentarzu odnośnie występu "Grajewian" na BIM w Bydgoszczy, aż chce się żyć i  tworzyć: "Zespoły
folklorystyczne - naprawdę świetne. Fascynacją jest jeden zespół, który wprowadził pewne nowum. (...) Stylizacja jest
rzeczą niebywale trudną, żeby nie popełnić błędów, żeby nie zrobić z tego zupełnie czegoś innego. Jeden zespół
folklorystyczny pokazał nam to - absolutnie jednoznacznie. Duma rozpiera, że jest to zespół polski." - mówi Adrianna
Poniecka - Piekutowska przewodnicząca Rady Artystycznej BIM, wieloletnia dyrektor Europejskiego Centrum Muzyki
Krzysztofa Pendereckiego.

Tydzień temu wróciliśmy z Bydgoszczy z nagrodą Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Posłuchajcie wywiadu z
przewodniczącą Rady Artystycznej oraz z naszymi tancerzami i kierownikiem artystycznym.

PS.  Audycję rozpoczyna i kończy muzyka z naszej płyty. :-)

http://www.radiopik.pl/6,45339,nagrody-39-bydgoskich-impres…
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